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Export varkensvlees naar Rusland stilgevallen
nieuws

Een reeks Belgische bedrijven die varkensvlees exporteren, dreigt failliet te gaan.
Daarvoor waarschuwt Febev, de Federatie van het Belgische Vlees. Dat komt omdat de
export van varkensvlees naar Rusland, goed voor ongeveer 15 procent van de inkomsten,
is stilgevallen. Rusland wil sinds begin juli enkel nog varkensvlees uit de Europese Unie
invoeren van bedrijven die op een 'gesloten lijst' staan. Het Voedselagentschap moest die
lijst opmaken, maar daarbij is volgens Febev heel wat misgelopen. Bij het agentschap luidt
het dat de Russen moeilijk doen.
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Een reeks Belgische bedrijven die varkensvlees exporteren, dreigt failliet te gaan. Daarvoor
waarschuwt Febev, de Federatie van het Belgische Vlees. Dat komt omdat de export van
varkensvlees naar Rusland, goed voor ongeveer 15 procent van de inkomsten, is stilgevallen.
Rusland wil sinds begin juli enkel nog varkensvlees uit de Europese Unie invoeren van bedrijven die
op een 'gesloten lijst' staan, om de voedselveiligheid beter te garanderen.
Het Voedselagentschap moest die lijst opmaken, maar daarbij is volgens de federatie van de
slachterijen heel wat misgelopen. Meer dan de helft van de bedrijven die vlees exporteren, staat niet
op de lijst, zegt Febev. Volgens de vleesverwerkende sector is dat de schuld van het agentschap, dat
te lang heeft getalmd en te weinig bedrijven op de lijst heeft ingeschreven. Bij het
Voedselagentschap klinkt het dat de Russen moeilijk doen.
De sector zegt dat een vijftigtal bedrijven momenteel zijn vlees niet meer kan uitvoeren. Zij lijden
een dagelijks verlies aan inkomsten van 15.000 tot 30.000 euro. Thierry Smaahe, de directeur van
Febev, waarschuwt dat de blokkering ook nadelig is voor de boeren, die een lagere prijs voor hun
varkens dreigen te krijgen. "Er dreigt een overaanbod in ons land te ontstaan, omdat alle bedrijven
met hun vlees blijven zitten. Dat doet de prijzen dalen".
De federale minister van Landbouw, Sabine Laruelle (MR), die vrijdag de landbouwers op de
landbouwbeurs van Libramont toesprak, is zich bewust van het probleem en benadrukt dat het
Voedselagentschap alles doet om de lijst zo snel mogelijk bij te werken. Het agentschap gaat de zaak
ook bij de Russische administratie bepleiten.(KS)
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